
Protokół nr 3/2014 
z XLII Sesji Rady Gminy Konopiska z dnia 4 marca 2014 r. godzina 14.00 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Sesję otworzył i poprowadził p. Marcin Poleszczuk - Przewodniczący Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdził, Ŝe sesja 
jest prawomocna do podejmowania uchwał. 
Przywitał wszystkich radnych, p.Wójta, p.Z-cę Wójta, p.Skarbnik, p.Sekretarz, radnych, 
gościa. 
Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 
p. M.Poleszczuk- odczytał porządek obrad 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Konopiska na 2014 rok.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska 
na lata 2014-2024 . 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na inwestycję pn. 
„Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Sadowej wraz z przesyłem ścieków do ul. Spółdzielczej 
w Konopiskach”.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na inwestycję pn. 
„Uporządkowanie gospodarki ściekowej na terenie Gminy Konopiska”. 
8. Sprawy róŜne.  
9. Zakończenie obrad. 
 
p.Marcin Poleszczuk- czy są jakieś uwagi do porządku obrad?  
Uwag nie było. 
 
p.Marcin Poleszczuk- proszę o głosowanie nad porządkiem obrad. 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

 
Ad. 3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
W skład komisji uchwał i wniosków zostali powołani jednogłośnie: p.Robert Kołodziejczyk  
i p.Antoni Frania. 
 
Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Konopiska na 2014 rok.  
p.A.Misiak-odczytała pismo z Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji dot. przekazania 
środków na usuwanie klęsk Ŝywnościowych w wysokości 3.000.000 zł (pismo w załączeniu). 
p.A.Misiak- przedstawiła projekt uchwały. 
p.S.Górniak- wspominała Pani o wzroście subwencji ogólnej, jak wygląda subwencja 
wyrównawcza? 
p.A.Misiak- minimalnie wzrosła, ale i tak jest mniejsza jak w zeszłym roku. 
p.S.Górniak- czy droga na Jamkach będzie robiona od rozjazdu do Leśniaków? 
p.J.Socha- wytłumaczył, Ŝe to cały ciąg aŜ do zbiornika Pająk. 
p.A.Frania- w budŜecie jest wpisana kwota 3.000.000 zł dla Jamek czy w tej kwocie mieszczą 
się Kowale? 
p.J.Socha- dostaliśmy najwyŜszą kwotę z 61 gmin - 3.000.000 zł . Nie wiem czy dostaniemy 
kolejną transze. 



p.Z.Kuśmierska- w załączniku numer 4 do projektu uchwały jest chyba pomyłka 135.000 zł 
powinno być pod uchwałą a nie pod zarządzeniem? 
p.A.Misiak- tak zgadza się poprawimy to. 
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś pytania, uwagi do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.A.Frania - odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 325/XLII/2014 z dnia 4 marca 2014 roku w sprawie zmian w budŜecie 
gminy Konopiska na 2014 rok, podjęta jednogłośnie (15 głosów za). 
 
Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konopiska na lata 2014-2024 . 
p.A.Misiak- przedstawiła projekt uchwały. 
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś pytania, uwagi do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.R.Kołodziejczyk- odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 326/XLII/2014 z dnia 4 marca 2014 roku w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2014-2024, podjęta jednogłośnie (15 
głosów za). 
 
p.M.Poleszczuk – ogłaszam 5 minut przerwy 
po przewie  
Obrady opuściła radna Marta Lamch. 
 
Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na 
inwestycję pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Sadowej wraz z przesyłem ścieków 
do ul. Spółdzielczej w Konopiskach”.  
p.A.Misiak- przedstawiła projekt uchwały. 
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś pytania, uwagi do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.A.Frania - odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 327/XLII/2014 z dnia 4 marca 2014 roku w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowego kredytu na inwestycję pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. 
Sadowej wraz z przesyłem ścieków do ul. Spółdzielczej w Konopiskach”, podjęta 
jednogłośnie (14 głosów za). 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na 
inwestycję pn. „Uporządkowanie gospodarki ściekowej na terenie Gminy Konopiska”. 
p.A.Misiak- przedstawiła projekt uchwały. 
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś pytania, uwagi do uchwały? Proszę o odczytanie uchwały. 
p.R.Kołodziejczyk- odczytał projekt uchwały. 
Uchwała nr 328/XLII/2014 z dnia 4 marca 2014 roku w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowego kredytu na inwestycję pn. „Uporządkowanie gospodarki ściekowej 
na terenie Gminy Konopiska”, podjęta jednogłośnie (14 głosów za). 
Sporządziła: Anna Podsiadlik 
 
Ad. 8. Sprawy róŜne.  
p.S.Górniak- od której strony będzie rozpoczęta przebudowa? Z uwagi na niewystarczające 
środki  czy nie warto zrezygnować z budowy chodnika na odcinku od Leśniaków a wykonać 
w terenie zabudowanym. W tym rejonie prawie brak zabudowy. Proponuję zrezygnować z 
budowy kolektora kanalizacji deszczowej pod chodnikiem. Ścieki z wpustów odprowadzić 
przy kanalikami do przeciwległego rowu. Jest to rozwiązanie tańsze o ok. 100 tys. zł na 1 km. 
p.J.Socha- Tak, tak jak Pan powiedział. Będziemy przygotowywać pod chodnik, ale 
najprawdopodobniej tam na razie nie będzie chodnika. Ta droga musi być przebudowana czy 



na się to podoba czy nie, leŜy pomiędzy dwoma drogami wojewódzkimi. Cieszyłbym się jak 
by udało się w całości tą drogę domknąć. Z własnych środków cięŜko było by znaleźć 
3.000.000 zł. 
p.R.Skoczylas- proszę by jak najszybciej zrobić oświetlenie na ul. Piaskowej. 
p.J.Socha- w tym roku jest to zadanie wpisane w budŜecie, mam nadzieje, Ŝe uda się je 
zrealizować. 
p.Z.Lubańska- czy słyszał Wójt, Ŝe nie jeździ autobus PKS? w Hutkach był o 7:10. 
p.J.Socha- wiemy, Ŝe są cięcie w PKS, szukają mniejszych autobusów. Nam teŜ zmienili 
rozkład. Pani Sekretarz miała spotkanie w tej sprawie. 
p.R.Skoczylas- jak wygląda sytuacja PKS? Jak zbankrutuje to jak mieszkańcy gminy będą 
dojeŜdzać? 
p.J.Socha- byłem na sesji w starostwie, interesujemy się tym problemem. Powiat Kłobucki 
chce zawiązać spółkę. Wice Starostwa Pan Kiepura organizuje spotkania w tej sprawie. 
Dobrze by było jak by pomiędzy powiatami zawiązała się spółka. 
p.E.Kościelniak- odnośnie boiska „na Górce” mam pytania: czy została tam posiana trawa?, 
Kiedy do uŜytku zostanie oddane? 
p.J.Socha- trawa była tam siana jesienią, zobaczymy jak wyrośnie, czy trzeba tam coś dosiać. 
p.Z.Kuśmierska- jak jest protokół odbioru to powinno być wszystko zrobione, co jest w 
projekcie. 
p.J.Socha- to co jest w projekcie jest zrobione. 
p.S.Górniak- jeśli chodzi o PKS byłem na sesji powiatowej, zabierałem głos w tej sprawie. 
Obligowałem by utworzyć zakład komunalny a nie spółkę. Zachęcam radnych by zebrać się i 
jechać na spotkanie z Panem Kiepurą. 
p.J.Socha- tworząc związek gmin jesteśmy w stanie przejąć PKS, lepiej by było jak by 
powiaty przejęły, ale musi być zgoda dwóch powiatów. 
p.A.Janik- czy wiedzą radni, co to jest PSZOK? Kto opracował zasady przyjmowania 
odpadów?  
p.J.Socha- od tego mamy pracownika. 
p.A.Janik- dobrze, Ŝe coś takiego powstało, to jest do rozpropagowania. Nie wolno tam 
wywozić odpadów ogrodniczych, jest taki zapis. 
p.M.Poleszczuk- było to odczytane przy głosowaniu. 
p.W.Jędryka- w sprawie mostu na drodze powiatowej czy będzie robione?, Miała być komisja 
w tej sprawie i do tej pory nic nie wiadomo. 
p.J.Socha- nic nie wiem, będziemy monitować w tej sprawie. Zapraszam 07.03.2014 o godz. 
17:30 na hali sportowej w Konopiskach odbędzie się Międzynarodowy Dzień Kobiet. 
p.M.Poleszczuk- czy są jakieś pytania, uwagi? 
Pytań, uwag nie było. 
Ad.9. Zakończenie obrad. 
 
Na tym obrady zakończono. 
 
Przewodniczący Rady zamknął obrady XLII sesji. 
 

Protokół sporządziła:                                                Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

Anna Podsiadlik                                                                            Marcin Poleszczuk 

 
 


